


# CCC Heep Woh College Monthly Report

## February 2025

English Version	Chinese Version
<b>A. Principal's Report</b>	<b>A. 校長報告</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>● 11/2 Meeting with the Johns Hopkins Center of Talented Youth to discuss the continued recommendation of students for the summer program arrangements.</li> <li>● 18/2 Attended a meeting with an AI company together with English teachers to explore the development of school-based AI teaching tools.</li> <li>● 18/2 Participated in the “Collaborative Session Exploring Potential of AI in Education” hosted by the Flipped Education HK and Catalyst Education Lab.</li> <li>● 24-26/2 Traveled to Hangzhou to participate in the “Zhegang-Hong Kong-Macau Schools Exchange Programme” during which our school established a sister school relationship with Hangzhou Entel Foreign Language School.</li> </ul> <p>The school, established in 2008, currently has a student body of 1,400 and over 200 teachers. The school offers international curricula and maintains close collaborations with major tech companies such as Alibaba, as well as with Zhejiang University to establish an AI laboratory. The school is renowned for its emphasis on humanities education, and its specialized programs, including robotics courses, mathematical modeling, and PBL are widely popular. Over</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 11/2 與美國約翰霍普金斯大學天才青年中心會議, 商討繼續推薦學生參與暑假班安排。</li> <li>● 18/2 與英文老師一同跟 AI 公司會議, 探討研發校本 AI 教學工具。</li> <li>● 18/2 參與翻轉教學協會與 Catalyst Education Lab 合辦「以人工智能促進教育」集思會。</li> <li>● 24-26/2 到杭州參與「浙港澳中小學交流團」, 本校與杭州英特外國語學校結為姊妹學校, 該校創校於 2008 年, 目前擁有 1400 名學生和 200 多名教師。學校提供國際課程, 與阿里巴巴等大型科技企業緊密合作, 並與浙江大學合作設立 AI 實驗室。該校以人文教學見長, 其機器人課程、數學建模和 PBL 項目學習等特色廣受歡迎。多年來, 高考成績位居余杭區前列, 高中畢業生赴海外名校就讀的人數位居浙江省前列。</li> </ul> <div style="text-align: center; margin-top: 10px;">  </div>

the years, its college entrance exam results have ranked among the top in the Yuhang District, and the number of high school graduates attending prestigious overseas universities is among the highest in Zhejiang Province.

- 27/2 Led students to attend the “Set Sail for Hong Kong - International Assessment” organized by the EDB where our students were invited to serve as representatives of the Wong Tai Sin District.
- 28/2 Led teachers to visit Stewards Pooi Tun Secondary School for an exchange on the theme “Life Education.”

- 27/2 帶領學生出席「香港啟航—國際研究典禮」，本校學生獲邀擔任黃大仙區代表。



- 28/2 帶領老師到香港神託會培敦中學交流，主題：生命教育。

## B. Administrations & General Affairs

## B. 行政與校務

- 26/2 Mr. Cheung Wing Hing and Mr. Wong Ka Chun completed training on "Green School 2.0 - Energy Smart." The training covered the use of the real-time energy monitoring system provided by the Electrical and Mechanical Services Department, as well as an in-depth understanding of its underlying data sources. The two teachers analyzed relevant basic data to explore effective ways to monitor electricity consumption on campus and the feasibility of developing a school-based monitoring platform, aiming to achieve the goal of reducing electricity usage within the school.
- During the maintenance period in February, the General Affairs Committee completed several repairs to ensure the functionality and safety of various school facilities. The repair and maintenance work in different rooms. The following is a list of various maintenance items:

Floor	In-house Maintenance	Quantity
G	G02 Renovation	1
G	G21 Renovation	1
/	Fan repairs	10
/	Light tube/lamp repairs	10
/	Air conditioner repairs	1
/	Door lock repairs	6
Floor	Emergency Repairs	Quantity
/	Exhaust fan repairs	12

- 26/2 張穎鑫老師及黃家俊老師完成了「綠色校園 2.0 - 智能慳電」的培訓。此次培訓內容包括學習使用機電工程署提供的實時能源監察系統，並深入了解其背後的數據來源。兩位老師通過分析相關的基礎數據，研究如何有效監控校內的用電情況及開發校本監控平台的可能性，以達成節省校內用電的目標。
- 在 2 月的維修保養中，總務委員會需要處理多個項目以確保學校各處設施的良好運作和維持安全性。當中包括不同房間的維修和保養工作。以下為各維修保養項目的列表：

樓層	校內維修保養項目	數量
G	G02 室 內部裝修	1
G	G21 室 內部裝修	1
/	維修風扇	10
/	維修光管/燈	10
/	維修冷氣機	1
/	維修門鎖	6
樓層	緊急修葺 (Emergency Repairs) 項目	數量
/	維修抽氣扇	12



- 8/2 The PTA Picnic was held. Parents, teachers and students visited the Ping Shan Heritage Trail and Fu Kum Organic Farm. The picnic aims to enhance the communication between the school and the parents and provide opportunities for building better parent-child relationships.



- 8/2 家長教師會舉辦親子旅行，家長、老師及學生參觀屏山文物徑及富琴有機火龍果農莊，活動旨在增進家長與學校之間的凝聚力及創造親子共聚的機會。



- 12/2, 19/2, 26/2, 1/3 Four parents joined the ambassador training of the Jockey Club 'Promoting Family Resilience' Project. The project is held by The Hong Kong Polytechnic University, with the support of The Hong Kong Jockey Club Charities Trust and several social service organizations. The objectives are to promote family resilience among families, create a supportive environment and culture that promotes family resilience in schools and enhance professionals' knowledge and application of family resilience.

- 12/2, 19/2, 26/2, 1/3 4 名家長參與賽馬會抗逆有「家」計劃：「抗逆大使」培訓。計劃由香港理工大學主辦，並由賽馬會及不同的社福機構支持，旨在提升家長的「家庭抗逆力」，營造正面的家庭環境和文化，並以服務實踐形式向全校家長及學生推廣正面訊息。



- 21/2 Parental Affairs Committee and Student Guidance Committee co-organised a parent talk. The talk aims to help parents understand their child's learning experience after entering secondary school and the ways to assist them in implementing the jointly established learning plan.

- 21/2 家長事務委員會及學生輔導委員會合辦「習」各家之大成家長講座，講座旨在讓家長了解孩子入讀中學後的學習經歷及如何協助孩子執行共同訂立的學習計劃。



- Promote alumnus Polly Ho Po King (2013) Solo Pyrography Exhibition in Cultural Centre, TST from Jan to March 2025 to students and staff.



- 向學生和教職員推廣校友何寶瓊（2013）於 2025 年 1 月至 3 月在尖沙咀文化中心舉辦的個人燒刻藝術展覽。

### C. Academic Affairs

### C. 學務

14/2 the first session of two subject selection talk was held for our Form 3 students. Department Heads of the elective subjects were invited to give a brief introduction on their subject. The purpose was to prepare the students to make an informed choice on their senior secondary elective subjects.

14/2 中三級週會上舉行了第一節的選修科講座。各選修科目的科主任向學生介紹其高中課程。目的是讓學生為高中選修科目的選擇做好準備。

### English Department

### 英文科

- Eight F.6 students participated in Joint School English Oral Practice 2025 organized by Kowloon Region Outstanding Students' Association on 22nd Feb 2025. Students expressed positive feedback to the invaluable experience gained and the comments given by teachers and peers.

- 八名中六學生於 2025 年 2 月 22 日參加了由九龍地域傑出學生聯會主辦的九龍區聯校英文口試練習 2025。參與的學生對是次活動評價正面，老師和同學的回饋令他們獲益良多。

<ul style="list-style-type: none"> <li>Our students obtained several awards in the 76th Hong Kong Schools Speech Festival. The awardees are as follows:   <u>Solo Verse Speaking Non-Open Secondary 4 Girls</u>  4D 22 TSE TIN SUM (1st Runner-up)  4A 19 NG SZE WING ELIZABETH (2nd Runner-up)   <u>Solo Verse Speaking Non-Open Secondary 5 Boys</u>  5C 3 CHAN LAP YAN (1st Runner-up)   <u>Dramatic Duologue Secondary 5 and 6</u>  5B 3 CHAN KA LAM &amp;  5D 5 CHENG WAI SHING  (1st Runner-up)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>我校同學於第 76 屆香港學校朗誦節中榮獲多個獎項。獲獎同學如下：   <u>中四女子組英詩獨誦</u>  4D 22 謝天心 亞軍  4A 19 吳詩穎 季軍   <u>中五男子組英詩獨誦</u>  5C 3 陳立仁 亞軍   <u>中五及中六二人英詩合誦</u>  5B 3 陳家琳、5D 5 鄭偉誠 亞軍</li> </ul>
<p><b>Chinese Department</b></p>	<p>中文科</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>5D student Lui King Hymn won first Runner-up in the Solo Prose speaking at the 76th Hong Kong Schools Speech Festival.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>5D 呂敬謙同學於第 76 屆香港學校朗誦節粵語散文中榮獲亞軍。</li> </ul>
<p><b>Citizenship and Social Development Subject</b></p>	<p>公民與社會發展科</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>25/2 to 27/2 Citizenship and Social Development Subject held the mainland study tours of “Chaoshan history, culture and economic development in the Mainland” . Through a three-day study tours, form 5 students learned about the traditional architectural art features of Chaozhou, the</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>25/2-27/2 公民與社會發展科舉辦潮汕歷史文化及經濟發展內地考察活動。中五學生透過三天的考察，認識潮州傳統建築藝術特色、傳統工藝的文化特色，以及當地文化遺產的保育與傳承。</li> </ul>



cultural characteristics of traditional crafts, as well as the conservation and inheritance of local cultural heritage.

### Mathematics Department

- 11/2 In order to align with the New S2 curriculum (Relation between Angles and Straight Line), teachers have designed a task for students to work in groups, with the help of teaching tools such as compasses and rulers to create various geometric figures on our school playground. The objective is not only let students appreciate mathematics and also deepening their understanding of polygons, angles, and congruent figures. Teachers involved are Ms. Chu Ka Man, Mr. Wong Tsz Ho, and Mr. Wong Yu Hang.



- 4/2 Mathematics Department recommended 70 high-achieving S6 students to participate in the “The 14th Hong Kong DSE MATHS Mock Exam”, organized by the Hong Kong Multiple Intelligences Association. This event aims to

### 數學科

- 11/2 為配合中二級新課程(角與直線的幾何關係)，老師先設計出一份習作，供同學以小組方式利用數學工具包括圓規和直尺等在工作紙上先設計不同幾何圖形，然後在本校操場上展示出來，本活動讓學生能欣賞數學，還加深對多邊形、角和全等圖形概念的理解，負責老師是朱嘉文老師、黃梓皓老師和黃汝恆老師。



- 4/2 數學科推薦了中六級 70 位成績較佳同學到香港會議展覽中心參加由香港多元智能協會舉辦「第十四屆全港 DSE 模擬試 (數學科) (試卷一及二)」，是次活動旨在讓 數學科成績好的同學加強考試實戰經驗，令他們能考取更佳的分數。
- 8/2 本委員會推薦了三位中五級及三位中四級同學由教育局舉



enhance students' Exam experience, helping them achieve better results in the DSE Mathematics examination.

- 8/2 Mathematics Department recommended three S5 students and three S4 students to participate in the Hong Kong Mathematics Competition which is organized by the EDB. The competition was guided by Mr. Chu K.M. and coached by Mr. Wong Y.H.
- 8/2 Mathematics Department recommended two S2 students and three S3 students to participate in the Hong Kong Junior Mathematics Olympiad Competition which is organized by Po Leung Kuk. The competition was guided by Ms. Yu P.C. and coach by Mr. Li W.K.



- 22/2 Two S1 students and two S2 students participate in the Hong Kong Mathematics Creative Problem Solving

辦「香港數學競賽」，賽事由朱嘉文老師指導，並由黃汝恆老師負責帶隊。





- 8/2 本委員會推薦了兩位中二級及三位中三級同學參加由保良局舉辦「香港青少年數學精英選拔賽」賽事由余碧菁老師指導，並由李宏健老師負責帶隊。
- 22/2 兩位中一及兩位中二級同學代表本校參加由教育局舉辦「香港中學數學創意解難比賽」，賽事由朱嘉文老師指導。

<p>Competition which is organized by the EDB. The competition was guided by Mr. Chu K.M.</p>	
<p><b>Science KLA</b></p>	<p><b>科學學習領域</b></p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>● 4-5/2 Ms. Tsui Ka Lai attended the Hong Kong ABE teacher training workshop 2025 organized by the Amgen Biotech Experience at the Chinese University of Hong Kong.</li> <li>● 5/2 Monthly newsletter of Science Society, “Sound of Science” was issued with the theme of “Cigarette and E-cigarette”.</li> <li>● 8/2 Ten S1 to S5 students participated in the “S.T.Yau High School Science Award (Asia) Science Talk” organized by the Hong Kong Academy of Sciences.</li> <li>● 10/2 Ms. Wong Kiu Cho attended the workshop ‘SS Assessing Student Learning Series for Biology: Workshop on Novel SBA Practical Activities (New)’ at the University of Hong Kong organized by Curriculum Support Division and HKEAA.</li> <li>● 16/2 Nine S1 to S5 students participated in “Monthly Science Quiz competition” organized by Science Society.</li> <li>● 17/2 Mr. Au Chi Yiu and Mr. Wong Kwok Wai attended a seminar “Achieving Carbon Neutrality Series (1): Green</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 4-5/2 徐家麗老師參加了在香港中文大學舉行，由安進生物科技體驗組織的 2025 香港 ABE 教師培訓工作坊。</li> <li>● 5/2 科學學會出版了《理聲》月刊，主題為「香煙和電子煙」。</li> <li>● 8/2 十名中一至中五同學參加了由香港科學院舉辦的「丘成桐中學科學獎（亞洲）科學講座」。</li> <li>● 10/2 王翹楚老師參加了在香港大學舉行，由課程支援組和香港考試及評核局主辦的「生物學學生學習評估系列：新型 SBA 實踐活動工作坊」。</li> <li>● 16/2 九名中一至中五同學參加了由科學學會主辦的「每月科學問答競賽」。</li> <li>● 17/2 歐智耀老師及王國威老師出席教育局所舉辦的「邁向碳中和系列 (1)：綠色能源與綠色運輸」的講座。講者分享香港邁向碳中和的策略，以及介紹香港氫能（新形式能源）的發展與挑戰。</li> </ul>

Energy and Green Transport” organized by Education Bureau. The guest speaker presented the strategies and blueprint of carbon neutrality in Hong Kong and hydrogen fuel (new form of energy) used in transportation in Hong Kong.

- 17/2 Physics Society issued the fourth Newsletter to Form 1 to 5 students. The topic of the newsletter is “Supernova”. It explains the phenomenon involved in Supernova, and the basic ideas of the stars in solar system.
- 18-19/2 Biology Society has organized a card game booth, during the Chinese Cultural Week “Chinese Scientists” to help students to know more about the famous scientists in China.
- 20/2 One S2 student participated in the “Chemical Safety Poster Competition 2024-2025” organized by the Hong Kong Occupational Safety and Health Council.
- 20/2 48 students from S2 to S5 participated in the "HKBU Science Seminar" on "Food Analysis in Everyday Life" hosted by Dr. Ho Koon Sing from the Department of Chemistry at Baptist University of Hong Kong.
- 22-23/2 Students are invited to participate in “Hydrogen Zero Carbon STEAM Carnival” organized by the Electrical and Mechanical Services Department. Students are inspired by the recent application of hydrogen energy in Hong Kong.

- 17/2 物理學會派發第四期閱讀刊物給全校學生(中一至中五)。是次主題為「超新星」。刊物解釋了超新星的物理現象，以及太陽系恆星的基本概念。
- 18-19/2 生物學會在中國文化周期間設置了一個名為「中國科學家知多少」卡牌遊戲攤位，幫助學生更了解中國著名科學家。
- 20/2 一名中二級同學參加由香港職業安全健康局舉辦的「化學品安全海報比賽 2024-2025」。
- 20/2 48 名來自中二至中五的同學參加了由香港浸會大學化學系的何觀陸博士主辦的「浸大科學研討會」，主題為「日常生活中的食物檢測」。
- 22-23/2 學生獲機電工程署邀請參加「氫能零碳 STEAM 嘉年華」，學生對香港近年氫能的應用深受啟發。

<p><b>PSHE KLA</b></p>	<p>個人、社會及人文教育學習領域</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>24/2 Economics Department invited Census and Statistics Department to deliver to our F.5 students. The talk titled “Statistical Talks for Secondary School Students” was delivered by Mr. TONG Kin Nam, Tommy, Research Manager. A total of 31 Economists attended to understand about the national income statistics of Hong Kong.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>24/2 經濟科邀請到政府統計處到校為中五級經濟科同學進行講座。政府統計處研究經理湯健男先生分享「中學生統計講座」為題的講座。共有三十一名中五級同學參加講座。了解香港的經濟表現的暈度。</li> </ul>
<p><b>Arts KLA</b></p>	<p>藝術教育學習領域</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>17/2 &amp; 19/2 The school’s junior choir and senior choir have earned a Bronze award and a Silver award in the Hong Kong Interschool Choral Festival 2025.</li> </ul>  <ul style="list-style-type: none"> <li>S2 Li Sin Miu participated in The Wharf Hong Kong Secondary School Art Competition 2024-25. The theme of her artwork - Ocean’s Counterattack.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>17/2 &amp; 19/2 本校初中合唱團及高中合唱團在香港校際合唱節獲得銅獎及銀獎。</li> </ul>  <ul style="list-style-type: none"> <li>中二李善苗參加九龍倉全港中學藝術比賽 2024-25。她的作品主題:海洋的反擊。</li> </ul>
<p><b>Business, Accounting and Financial Studies</b></p>	<p>企業、會計與財務概論科</p>



<ul style="list-style-type: none"> <li>15/2 Four S5 students participated in the 2024-2025 Digital Stock Trading Guru Inter-school Competition organised by the Investor and Financial Education Council.</li> <li>5B Tsui Tsz Kiu Creamy was awarded the HKICPA/HKABE Joint Scholarships for BAFS for the year 2024-25.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>15/2 4名中五學生參與由投委會主辦之電子「股壇達人」校際比賽。</li> <li>5B 徐子喬獲得2024-25香港會計師公會／香港商業教育學會「企會財」獎學金。</li> </ul>
<b>Information and Communication Technology</b>	<b>資訊及通訊科技科</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>8/2 Nine students participated in the 2025 Asia Pacific Robot Alliance Competition Hong Kong, held by the Asia Pacific Robot Alliance and the Hong Kong Science and Technology Youth Association. 1A Lung Yat Hei, 2A Lee Terrence and 4A Wong Chun Wa were awarded the 3rd Runner-up. 2A Lee Pak Hei, 2A Wong Cherita, 2B Luk Chak Lui, 4A Cheng Ho Fai, 4C Leung Nip Samuel and 4D Wong Tsz Hong were awarded the Merit Award.</li> <li>12/2 Mr Wong Ka Chun attended a seminar "AI &amp; Data Analysis for Elderly and Health Care" organised by the Hong Kong Applied Science and Technology Research Institute.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>8/2 9名學生參與由亞太機械人聯盟舉辦的「SPIKE 遙控足球賽」。 1A 龍日熙、2A 李亭嶽及 4A 黃俊樺獲得殿軍。 2A 李柏希、2A 黃綽桐、2B 陸澤雷、4A 鄭皓暉、4C 梁聶及 4D 黃子康獲得優異獎。</li> <li>12/2 黃家俊老師參加了香港科技研究院舉辦的「人工智能及數據分析於長者及健康護理的應用」教育講座。</li> </ul>
<b>D. Life Education</b>	<b>D.生命教育</b>
<b>Student Discipline Committee</b>	<b>訓導委員會</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>25/2 Community Drug Advisory Council held a training workshop for our colleagues after school. The topic is "How to deal with the challenges of e-cigarettes, "space oil" and emerging addictive substances.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>25/2 社區藥物教育輔導會到校舉辦「如何應對電子煙、『太空油』與新興成癮物質的挑戰」教職員工作坊</li> </ul>
<b>Student Guidance Committee</b>	<b>學生輔導委員會</b>



- 17/2-28/3 The committee organized the "Where the Sun Shines, Flowers Bloom: Hydrangea Adoption Activity." The aim was to help students cultivate regular activity habits through a relaxed approach using horticultural therapy, while also fostering stronger bonds and a sense of connection between teachers and students, as well as among peers.

**Religious Education Committee**



- 17/2-28/3 本委員會舉行「向陽之處必有花：繡球花認養活動」，旨在以輕鬆手法，透過園藝治療，幫助學生建立恆常活動習慣，同時提升師生、生生之間的凝聚力和聯繫感。

**宗教教育委員會**

- 18/2 REC and Heep Woh Church co-organized a series of luncheons for the junior form cell group. The theme is “Value Reconstruction”.



- 19/2 REC organized a Prayer Writing Workshop to enhance Christian Fellowship student committee members' language skills in serving through supplication for others.

**Careers Guidance Committee**

- 18/2 起連續六星期午膳時段舉行初中信仰小組，由本委員會及協和堂合辦，主題為價值觀重整。



- 19/2(三)舉行禱文撰寫工作坊，學生團契職員一同學習以代禱服事校內師生。

**升學就業輔導委員會**



- 12-14/2 S4 Life Education Camp was held in the YMCA Wu Kwai Sha Youth Village. Through inter-class activities, adventures, and Sim-Life games, students established stronger interpersonal bondings and collaborative skills, as well as growing in maturity in career planning.
- 28/2 S1 Career Planning Activity was held during the class assembly. The activity was organized by the Hong Kong Sheng Kung Hui Welfare Council. The goal of the activity is to allow students to understand their own abilities and values, and to set goals for future learning.



- 12-14/2 於烏溪沙青年新村舉行中四生命教育營，透過班際活動、歷奇及模擬人生遊戲，促進班級凝聚力學生的解難能力、協作能力，同時鼓勵學生以積極態度迎向高中生涯。
- 28/2 週會時段舉辦中一級生涯規劃活動，活動由聖公會社福機構籌辦，目的是讓學生了解自己的能力及價值觀，並為未來學習訂立目標。





<p><b>Extra-curricular Activities Committee</b></p>	<p><b>課外活動委員會</b></p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>1-5/2 Three S4 and one S5 students participated in the Outward Bound. Through the program, the students developed valuable teamwork, problem-solving, and leadership skills, empowering them to overcome obstacles and achieve personal breakthroughs.</li> <li>7/2 Farewell to Graduates Assembly was held at the school hall. Principal Mr. Lui shared a speech and lighted the candles of the graduate representatives. Graduates then passed the fire to the junior students. All teachers sang a song on stage to farewell the graduates. Graduates were faithful to have the ceremony.</li> <li>19/2 Dance Team participated in the 61<sup>st</sup> Dance Festival, Jazz and Street Group Dance, and was awarded the Highly Commended Award. The group involved eleven S1 to S5 students.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>1-5/2 三位中四及一位中五學生參加了五日四夜聯考外展挑戰營。透過不同具有挑戰性的活動，學生提升了團隊自我突破、合作精神、解決問題及領導能力，通過克服挑戰，實現了自我突破，展現了堅毅及團隊精神。</li> </ul>  <ul style="list-style-type: none"> <li>7/2 惜別會於本校禮堂實體進行。呂校長向畢業同學訓勉並燃點畢業代表的燭光，畢業代表接著將低年級的燭光燃點。所有老師上台獻唱歡送畢業同學，。</li> <li>19/2 舞蹈隊參加了第 61 屆校際舞蹈節，並於「爵士舞及街舞」（群舞）組別中奪得甲等獎。參賽隊伍由 11 位中一至中五同學組成。</li> </ul>
<p><b>Moral and Civic Education Committee</b></p>	<p><b>德育及公民教育組</b></p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>11/2, 18/2 and 25/2 Three speeches were held under the national flag. On February 11, a flag-raising ceremony took place, during which the speech introduced our country's traditional festival - the Lantern Festival. A riddle game was also organized on that day.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>11/2、18/2 及 25/2 分別舉行三次國旗下的講話。11/2 舉行了升旗禮，並於國旗下的講話介紹了我國的傳統節日 - 元宵節。並於當天舉辦了猜燈謎遊戲。</li> </ul>

- 18/2 In collaboration with the Chinese Language department, we shared the literary richness of our nation. On February 25, we discussed the relationship between International Women's Day and Chinese culture. This included an introduction to the United Nations' Sustainable Development Goals aimed at achieving a more equitable society.
- 14/2 Assembly, we invited Ms Cheng Ching, Joyce(鄭程律師) from The Law Society of Hong Kong to school to conduct a talk on the Basic Law, with the theme "Smart Online Shopping."



- 18/2 與中文科合作，分享國家文采。25/2 介紹了國際婦女節及中國文化的關係。介紹了聯合國提出的可持續發展目標，以達致平等社會。
- 14/2 週會時間，邀請了香港律師會代表 -- 鄭程律師，到校進行基本法，主題為「精明地網購」。



<b>E. Principal's Attendance at Inter-School or Inter-Professional Meetings</b>	<b>E. 校長出席跨校或跨專業會議</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>● 6/2 Meeting online with the Neurodiversity Association HK and our school's Stanford University consultant.</li> <li>● 11/2 Participated in inter-school principal training organized by the Research Institute of Christian Education.</li> <li>● 13/2 Participated in the EDB's Newly-appointed Principal training.</li> <li>● 13/2 Participated in the District Christian Principals Fellowship in the WTS District.</li> <li>● 19/2 Participated in the "Mandatory Reporting of Child Abuse Ordinance - Talk for Management of Institutions" organized by the EDB.</li> <li>● 19/2 Participated in the lecture "New Quality Productivity and China's Economic Growth" organized by the Kowloon Region School Head Association.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 6/2 與香港腦力多元協會及史丹福大學顧問會議。</li> <li>● 11/2 參與基督教教育研究院跨校校長交流。</li> <li>● 13/2 參與教育局新任校長培訓。</li> <li>● 13/2 參與慈黃區基督徒校長團契。</li> <li>● 19/2 出席教育局《強制舉報虐待兒童條例》學校管理人員講座。</li> <li>● 19/2 參與九龍地域校長聯會「新質生產力與中國經濟增長」講座。</li> </ul>

感謝神在過去一個月的帶領！歡迎瀏覽本校網頁了解更多精彩活動的詳情。

We are grateful for God's guidance over the past month! Please visit our school website for more details about these exciting activities.

<https://www.ccchwc.edu.hk/>